
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. august 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BA
Hvordan forholder ministeren sig til Danske Vandværkers efterspørgsel på et samlet 
overblik over forurening med PFAS og PFOS, jf. artiklen »Vandværker mangler overblik 
over, hvor drikkevandet kan være forgiftet med PFAS« bragt på TV2.dk den 1. august 
2022, og vil ministeren i den forbindelse redegøre for, hvornår ministeren forventer at 
have et samlet overblik over forureningssituationen, som ministeren selv understregede 
et akut behov for under besvarelsen af samrådsspørgsmål AI og AJ den 21. april 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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